



此活動由賽馬會教練培訓計劃資助

## 世界壁球協會第一級教練課程

### 課程簡介：

由中國香港壁球總會主辦·世界壁球協會和亞洲壁球協會認可之世界壁球協會第一級教練課程將於 2025 年 3 月 14-16 日及 28-30 日在香港舉行。本課程的目的是希望有志成為認可世界壁球協會第一級教練的人仕參加。

### 舉辦地點：

- 九龍佐敦覺士道 10 號 九龍木球會

### 課程時間：

- 2025 年 3 月 14 日及 28 日(星期五) (下午 7 時至下午 9 時 30 分)
- 2025 年 3 月 15 日及 29 日(星期六) (上午 9 時至下午 8 時)
- 2025 年 3 月 16 日 (上午 9 時至下午 6 時) 及 3 月 30 日(星期日) (上午 8 時至下午 1 時)

### 名額：

- 30 人

### 參加資格：

- 參加者必須年滿二十一歲或以上。
- 參加者必須為壁球愛好者，並能示範所有壁球的基本技術，有三年聯賽經驗者為佳
- 參加者中國香港壁球總會**確認取錄**後；
  - 1). 必須自行於網上登記，註冊取得世界壁球協會其特定個人號碼"SPIN"，該項註冊費為£18 英鎊。網上註冊流程如下：首先進入世界壁球協會網站 <http://www.worldsquash.org> 之後按" SPIN"，再按" REGISTER FOR SPIN" 進行註冊。而本身已經取得有效 WSF SPIN 之人士將不需要再進行登記；及
  - 2). 登記成為世界壁球協會的註冊教練(Coach Membership)，該項註冊教練費為£16 英鎊。網上註冊流程如下:首先進入世界壁球協會網站 <http://www.worldsquash.org> 之後按" COACH/DEV"，再按" Coaching » World Squash Coaching-Coach Registration"，再按" REGISTER FOR A COACH MEMBERSHIP" 進行註冊。

### 參加費用：

- 港幣\$1,100 (2024/25 年度中國香港壁球總會會員) /
- 港幣\$1,600 (非 2024/25 年度中國香港壁球總會會員)

### 參加辦法：

- **本地參加者**：請填妥參加表格並連同劃線支票【港幣 1100 元正或港幣 1600 元正】，抬頭請寫上「中國香港壁球總會」寄回：香港紅棉路 23 號香港壁球中心地下中國香港壁球總會辦事處收。

### 語言：

- 廣東話授課 (英文課程講義)

### 截止日期：

- 19.02.2025 (星期三)

### 查詢辦法：

- 請致電+852 23377263 中國香港壁球總會教練及發展經理區先生或電郵 [jovi@hksquash.org.hk](mailto:jovi@hksquash.org.hk) 查詢。



# World Squash COACHING

WSC



## WSC LEVEL 1 COACHING COURSE

This event is funded by The Jockey Club Coach Education Programme

### Course Information:

Organised by Squash Association of Hong Kong, China, sanctioned by World Squash Federation and Asian Squash Federation, the **WSC Level 1 Coaching Course** will be conducting on 14-16 & 28-30 March 2025 in Hong Kong. The aim of the course is to provide a platform for the people who want to qualify as the Certified WSC Level 1 Coach after passing the course.

### Course Venue:

- Kowloon Cricket Club, 10 Cox Road, Jordan, Kowloon

### Course Schedule (including examinations):

- 14 & 28 Mar 2025 (Fri) (7pm to 9:30pm)
- 15 & 29 Mar 2025 (Sat) (9am to 8pm)
- 16 Mar 2025(Sun) (9am to 6pm) & 30 Mar 2025(Sun) (8am to 1pm)

### Quota:

- 30

### Entry Requirements:

- Aged 21 or above; and
- Squash enthusiast and able to demonstrate all basic squash skills, 3 years Hong Kong Squash League experience preferable.
- **All candidates must register WSF SPIN & Coach Membership online once your application is being accepted,**  
1). Register for a SPIN with WSF, the registration fee is GBP £18, which can be obtained at: <http://www.worldsquash.org> (click SPIN, then REGISTER FOR SPIN) to register. For those who already have a valid SPIN do not need to register again; and  
2). Register Coach Membership online, the Coach Registration fee is GBP £16. Please register at <http://www.worldsquash.org> (click COACH/DEV, then Coaching » World Squash Coaching-Coach Registration» REGISTER FOR A COACH MEMBERSHIP)

### Entry Fee:

- HK\$1100 (2024/2025 Squash Association of Hong Kong, China Member)
- HK\$1600 (non 2024/2025 Squash Association of Hong Kong, China Member)

### Entry Submission:

- **All Local entries** Please fill up the entry form and return it together the entry fee HK\$1100/HK\$1600 (**please make cheque payable to: Squash Association of Hong Kong, China**) to the SAHKC Office at G/F, HK Squash Centre, 23 Cotton Tree Drive, Hong Kong.
- **All Oversea entries** Please fill up the entry form and have to get the endorsement from the respective National Squash Association/Federation; and returned by email to [jovi@hksquash.org.hk](mailto:jovi@hksquash.org.hk) - Mr. Jovi Au, Coaching and Development Manager, Squash Association of Hong Kong, China. Entry fee HK\$1600 can be settled upon arrival.

### Language:

- Cantonese Speaking (Course materials in English)

### Entry Deadline:

- 19 February 2025 (Wednesday)

### Contact Person:

Mr. Jovi Au, Coaching & Development Manager, Squash Association of Hong Kong, China  
Email: [jovi@hksquash.org.hk](mailto:jovi@hksquash.org.hk)  
Telephone: (+852 2337 7263)

- 
- Squash Association of Hong Kong, China reserves the right to amend this prospectus at any time without giving any prior notice.
  - In case of discrepancy between the English and Chinese version in respect of all or any part of the contents, the Chinese version shall prevail.
  - All decisions made in this course are rightfully under the discretion of Squash Association of Hong Kong, China.

此活動由賽馬會教練培訓計劃資助

## 世界壁球協會第一級教練課程

### 報名表格

姓名 : \_\_\_\_\_ (英) \_\_\_\_\_ (中)

身分證號碼 : (首 4 個號碼) \_\_\_\_\_ 年齡 : \_\_\_\_\_ 性別 : \*男 / 女

聯絡電話 : \_\_\_\_\_ (手提) \_\_\_\_\_ (住宅)

電子郵箱 : \_\_\_\_\_ 職業 : \_\_\_\_\_

通訊地址 : \_\_\_\_\_

付款方法:  現金  支票 (銀行 \_\_\_\_\_ 支票號碼 \_\_\_\_\_)

費用 : 付款金額:  HK\$1100 (中國香港壁球總會 2024/25 會員; 會員號碼 \_\_\_\_\_)

HK\$1600 (非中國香港壁球總會 2024/25 會員)

您打壁球的年數? \_\_\_\_\_ 年

您有否參加中國香港壁球總會舉辦之聯賽? ( \*有 / 無 )

組別 : \_\_\_\_\_ 隊名 : \_\_\_\_\_ 年份 : \_\_\_\_\_

參加者簽署 : \_\_\_\_\_ 日期 : \_\_\_\_\_

**本地參加者** 請連同劃線支票 HK\$1100/HK\$1600 (抬頭: 中國香港壁球總會) 於 **2025 年 2 月 19 日(星期三)或之前**寄回香港紅棉路 23 號中國香港壁球總會辦事處 - 教練及發展經理區先生收。

**\*\*你所提供的資料只用於本會的康體活動報名事宜、日後聯絡及活動意見調查之用。在遞交表格後，如欲更正或查詢個人資料，可與本會職員聯絡。**

**取錄通知**：取錄結果將於開班前 7 天內以電郵方式通知各參加者。未被取錄者，所有報名表格及支票將一併退回。所有報名一經接納，不得更改或轉讓名額，如有要求退出，所有費用概不退還。若開班前 3 天仍未收到任何通知，可致電 + 852 23377263 查詢。

中國香港壁球總會保留隨時修改此章程之權利而無需另行通知。以上資料中英文版本如有歧義，一律以中文版本為準。

主辦機構保留一切決策之權利

## WSC LEVEL 1 COACHING COURSE

### Entry Form

Name : \_\_\_\_\_ (Eng) \_\_\_\_\_ (Chi)

HKID No. : (1<sup>st</sup> four digits) \_\_\_\_\_ Age : \_\_\_\_\_ Gender \*M / F

Telephone No. : \_\_\_\_\_ (Mobile) \_\_\_\_\_ (Home)

Email : \_\_\_\_\_ Occupation : \_\_\_\_\_

Address : \_\_\_\_\_

HKS League /

Team Name: \_\_\_\_\_ Division : \_\_\_\_\_ Year : \_\_\_\_\_

Payment Method :  Cash  Cheque (Bank \_\_\_\_\_ Cheque No. \_\_\_\_\_)

Entry Fee: Amount :  HK\$1100 (SAHKC Membership 2024/25; Membership No. \_\_\_\_\_)

HK\$1600 (Non – HKS Membership 2024/25)

Signature: \_\_\_\_\_ Date: \_\_\_\_\_

#### ***Endorsement by the National Squash Association/Federation (for Overseas applicant only)***

On Behalf of \_\_\_\_\_ (Name of Association/Federation), I hereby confirm that we endorse the above entry for the WSC Level 1 Coaching Course held in Hong Kong.

\_\_\_\_\_  
Name Position Date

\_\_\_\_\_  
Signature Association/Federation Chop

**All Local entries** Please fill up the entry form and return it together with the entry fee HK\$1100 or HK\$1600 (please make cheque payable to: Squash Association of Hong Kong, China) to the: Squash Association of Hong Kong, China at G/F, HK Squash Centre, 23 Cotton Tree Drive, Hong Kong on/before 19 February 2025(Wednesday).

**All Oversea entries** Please fill up the entry form and MUST get the endorsement from the respective National Squash Association/Federation; and returned email to (jovi@hksquash.org.hk) Mr. Jovi Au, Coaching and Development Manager, Squash Association of Hong Kong, China. Entry fee HK\$1600 can be settled upon arrival.

**\*\* The information provided by you will only be used for the enrolment and promotion of recreation and sports activities organized by the organizer and the subvented organization. For correction of or access to personal data after submission of this form, please contact staff of Squash Association of Hong Kong, China**

**Notification:** Successful applicants will be notified by email within one week prior to the beginning of the course. The application form with cheque will be sent back to those who have not been selected. Once an application is accepted, any transfer of entry to another party will NOT be permitted. Also, NO refund will be granted should a successful applicant wish to withdraw his/her applications. If applicants DO NOT receive any notification 3 days before the class starts, please contact our staff on +852 2337-7263.

***Squash Association of Hong Kong, China reserves the right to amend this prospectus at any time without giving any prior notice.***

***In case of discrepancy between the English and Chinese version in respect of all or any part of the contents, the Chinese version shall prevail.***

***All decisions made in this course are rightfully under the discretion of Squash Association of Hong Kong, China.***